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   Utdragsbestyrkande: 

   
 

 

Nämnd Huddinges funktionshinderråd  
   

Offentligt sammanträde Nej  

   
Sammanträdesdag 5 oktober 2021  

   
Tid och plats Klockan 18:00-19:15, Distans via Teams  

   
 Ledamöter Frånvarande  

följande paragrafer 
Tjänstgörande  
ersättare 

 Beslutande  Lars Björkman (HP), 

Ordförande 

  

 Ulla Olsson Engström (V)   
 Peter Höög (M)   
 Malin Aspö (KD)   
 Kerstin Lindh (DP)   
 Kamile Ünver (S)   
 Magnus Björkander (S) Samtliga  
 Per Öberg (MP)   
 Siw Olsson SRF   
 Håkan Jarmar RSMH   
 Judith Berntsson-Nilsson 

Astma och allergiförening 

Samtliga  

 Kjerstin Alm,  

Elöverkänsligas förening 
Raymond Sternell FUB 

  

 Lotten Karlung FHDBF   
 Patrik Brunberg NHR Samtliga Per-Ove Jonsson 

Neuroförbundet 
 Eva Hagblom RBU Samtliga  
 Kurt Lindfors SDF Samtliga  
 Lena Tjärnström 

Strokeföreningen Södertörn 

  

 Olle Johansson DHR   
 Jeanette Lehto Föreningen 

HjärtLung 

  

 Marianne Rimbark Attention   

 
Övriga närvarande Se nästa sida 

 
Utses att justera Lars Björkman (HP), Ordförande 

 Jenny Valentin, nämndsekreterare  

Justeringens tid 11 oktober 2021 Paragrafer 1-8 

   

Underskrifter   

 Jenny Valentin  
 Sekreterare 

 

 

 Lars Björkman  
 Ordförande  



 

KOMMUNSTYRELSEN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  SIDA 

  2 (12) 
 

 

Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 

    

 

 
   
   

Protokollet har signerats digitalt: för underskrifter se protokollets sista sida. 
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 Huddinges funktionshinderråds sammanträde den 5 oktober 2021 

Övriga närvarande 

Sofia Tunel, MAS, Socialförvaltningen 

Roger Himmelsköld, upphandlingschef, KSF 

Therese Stjerna, sektionschef, Socialförvaltningen 

Robert Johansson, sektionschef, Administrativa sektionen, KSF 

Jenny Valentin, Nämndsekreterare 
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BEVIS  
om justering av Huddinges funktionshinderråd protokoll 
Justeringen har anslagits på kommunens anslagstavla 

 

Huddinges funktionshinderråd har sammanträtt den 5 oktober 2021 

Protokollet har justerats den  11 oktober 2021 

Anslaget sattes upp den 12 oktober 2021 

Anslaget tas ner den 3 november 2021 

Den som vill överklaga ett beslut måste göra det senast den  4 november 2021 

Den som vill läsa protokollet kan kontakta ksf.registrator@huddinge.se 

Protokollet finns också att läsa på kommunens webbplats  www.huddinge.se 

Jenny Valentin 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  

Huddinges funktionshinderråd 5 oktober 2021 § 1   

    

    

 

 

 

Godkännande av föredragningslistan  

 

Huddinges funktionshinderråds beslut 

Rådet godkänner föredragningslistan till sammanträdet. 
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Huddinges funktionshinderråd 5 oktober 2021 § 2   

    

    

 

 

 

Information om kommunens hantering av covid-19  

 

Sammanfattning 

Sofia Tunel, medicinskt ansvarig sjuksköterska inom LSS och socialpsykiatri, 

Socialförvaltningen i Huddinge kommun berättar om kommunens hantering av covid-

19. På LLS-boenden gäller fortfarande de tidigare restriktionerna från 

folkhälsomyndigheten som gällde innan den 29 september då flertalet restriktioner 

hävdes i samhället i övrigt. Inom personlig assistans råder nu samma restriktioner 

som samhället i övrigt. Kommunen ser att det är en relativt låg vaccinationsgrad 

bland personalen inom personlig assistans. Kommunen arbetar med att informera och 

motivera medarbetarna till vaccination.  

 
Överläggning 

Raymond Sternell, FUB, frågar om det finns krav på att personalen ska bära 

munskydd eller visir. Sofia Tunel svarar att det inte finns generella krav, men om en 

brukare uppvisar symptom bärs munskydd eller visir.  

Kamile Ünver (S) undrar om personalen kommer att få dos tre av vaccinet. Sofia 

Tunel svarar att Folkhälsomyndigheten ännu inte gått ut med den rekommendationen.  
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Information om upphandling av ledsagning för synskadade  

 

Sammanfattning 

Roger Himmelsköld, upphandlingschef vid kommunstyrelsens förvaltning berättar 

om förarbetet till den nya upphandlingen av ledsagning av synskadade som Huddinge 

kommun snart avslutat. Tidigare fanns inget ramavtal för ledsagning av synskadade 

utan det har direktupphandlats för varje enskilt behov. Vid förarbetet till 

upphandlingen har både representanter från Huddinges funktionshindersråd och 

intresseorganisationen Synskadades Riksförbund deltagit och bidragit med 

erfarenheter och synpunkter. Roger Himmelsköld är mycket nöjd över samarbetet och 

ser att de fått ett bra underlag för upphandlingen som beräknas vara slutförd första 

kvartalet 2022. 

 
Överläggning 

Per Öberg (MP) undrar hur många av Huddinge kommuns invånare som idag är i 

behov av ledsagning för synskadade och får svaret att det i nuläget är 11 personer 

som berörs av upphandlingen. 

Håkan Jamar, RSMH, undrar över hur värdet på avtalet räknats ut, Roger 

Himmelsköld svarar att det är beräknat utifrån historiska siffror då tjänsterna 

direktupphandlades. 
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Information om den dagliga verksamheten LLS  

 

Sammanfattning 

Therese Stjerna, sektionschef Socialförvaltningen berättar om hur covid-19 påverkat 

den dagliga verksamheten, LSS. Under hela pandemin har riskbedömningar gjorts i 

fråga om de 18 dagliga verksamheter inom LSS som kommunen driver i egen regi. 

Verksamheten omfattar ungefär 250 brukare. Då verksamheterna ofta är mycket 

betydelsefulla för brukarna har ansträngningar gjorts för att hålla så många 

verksamheter öppna som möjligt. Ett fåtal har dock varit tvungna att tillfälligt stänga 

under pandemin. 

Aktiviteterna på verksamheterna har anpassats under pandemin, som exempel har en 

del aktiviteter har varit digitala, de har också delat upp deltagarna i mindre grupper.  

Personalen på verksamheterna har också påverkats av pandemin. Vid de tillfällen 

dagligliga verksamheten varit tillfälligt stängd, har personalen istället arbetat på 

kommunens LSS-boenden. 

Nu när verksamheterna återgår till det normala görs kontinuerligt riskbedömningar. 

Många brukare är fortfarande oroliga för pandemin, för en del brukare där rutiner är 

avgörande kan det bli svårt att återgå till det som var tidigare, då pandemin pågått så 

länge att det blivit rutin. En del brukare tycker att digital daglig verksamhet har varit 

mycket positiv, så återgången blir gradvis tillbaka till det fysiska. 

 
Överläggning 

Per Öberg (MP) undrar vilka ekonomiska konsekvenser pandemin hittills har haft. 

Therese  Stjerna svarar att pandemin haft konsekvenser, alla extra kostnader rörande 

pandemin är bokfört på ett speciellt konto för covidrelaterade kostnader. 

Raymond Sternell, FUB, undrar över reglerna för munskydd i dagliga verksamheten, 

Therese  Stjerna svarar att riktlinjerna för daglig verksamhet är samma som för 

samhället i övrigt, så krav på munskydd finns inte. Verksamheterna gör kontinuerligt 

nya riskbedömningar och skulle situationen ändras finns beredskap för att ställa om. 

Ordförande Lars Björkman tackar Therese Stjerna för en utförlig och intressant 

redogörelse. 
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Information om funkisfestival  

 

Sammanfattning 

Rådet har fått information om att föreningen Funkisglädje återigen anordnar 

funkisfestivalen, som är en musikfestival som riktar sig till personer över 15 år med 

kognitiv eller neuropsykiatrisk funktionsnedsättning inom LSS. 

 
Överläggning 

Ordförande Lars Björkman ber Therese Stjerna att sprida informationen i kommunens 

LSS verksamheter.  

Ulla Olsson Engström (V) undrar om informationen även kan spridas till 

gruppboenden och Raymond Sternell FUB menar att eftersom festivalen har en sån 

bred målgrupp borde informationen spridas vidare i kommunen, ordförande Lars 

Björkman tar med sig frågan. 
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Information om Internationella funktionshinderdagen 1 och 2 
december  

 

Sammanfattning 

Rådet för funktionshinderfrågor har inför mötet fått information om den 

internationella funktionshinderdagen. Sveriges länsstyrelser och Myndigheten för 

delaktighet uppmärksammar den Internationella funktionshinderdagen den 1 och 2 

december 2021 genom att bjuda in till en digital nationell samling. Ledande experter 

och verksamheter kommer under två dagar delge kunskap, metoder och goda exempel 

för att stärka kommunalt och regionalt funktionshinderspolitiskt arbete. 

 
Överläggning 

Ordförande Lars Björkman uppmanar att alla som har möjlighet och intresse att 

anmäla sig. 
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Kommande rådsmöten  

 

Sammanfattning 

Nästa sammanträde för rådet är den 30 november. Sammanträdet kommer med största 

sannolikhet ske fysiskt i lokalen Växthuset på Patron Pehrs Väg.  

 
Överläggning 

Frågor uppkommer om möjligheten att även fortsättningsvis delta digitalt vid rådets 

sammanträden, Robert Johansson, sektionschef vid administrativa sektionen berättar 

att hållningen just nu i kommunen är att inte ha hybridmöten, det vill säga att mötet 

sker både digitalt och fysiskt samtidigt. Inför nästa möte kommer ordförande och 

förvaltningen att återkomma i frågan.  

 
 



 

KOMMUNSTYRELSEN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  SIDA 

  12 (12) 
 

 

Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 

    

 

 

 
Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Huddinges funktionshinderråd 5 oktober 2021 § 8   

    

    

 

 

 

Övriga frågor  

 

Bygglovsregler vid atterfallshus 

Punkten bordläggs till nästa möte 

 

Grundsärskolan 

Ulla Olsson Engström (V) önskar information om varför antalet antagna till 

grundsärskolan ökat senaste perioden och hur kommunen rustar inför det.  

Ordförande Lars Björkman tar med sig frågan till nästa sammanträde 

 

Tillgänglighet för hörselskadade 

Lotten Karlung, FHDB undrar om kommunen har information om hur många 

hörselskadade eller döva det finns i kommunen och om kommunen kan hjälpa 

föreningar att nå ut till målgruppen. Ordförande Lars Björkman berättar om 

kommunens föreningsregister och återkommer i frågan om kommunen har vetskap 

om antal invånare med hörselnedsättning.  

Lotten Karlung undrar också om det går att utöka informationen på kommunens 

hemsida så att den är mer tillgänglig för de som kommunicerar med teckenspråk, 

Lotten berättar också om ett samarbete hennes förening har med HLR-rådet i 

Botkyrka. Ordförande Lars Björkman tar med sig frågan om hemsidan och ser fram 

emot att Lotten berättar mer om samarbetet vid ett kommande sammanträde. 

 

Kris och katastrofhantering 

Olle Johansson efterfrågar information om kris och katastrofhantering. Punkten sätts 

upp på ärendebalansen för kommande möten. 

 
 

 


